



1

List of suppliers with OEKO-TEX®
certificate

Liste der Lieferanten mit OEKO-TEX® Zertifikat



Supplier	Designation of sourced articles and/or services (incl. material composition, mention of organic cotton or recycled material, type of finishing) respectively chemicals in case of ECO PASSPORT certified chemicals. Designation wherever possible: for leather according DIN EN 15987; for textile materials according to DIN 60001-1 and EU Regulation 1007/2011 or FTC rules	Certificate number	Expiry date	Product class	Certification according to Annex (4 or 6?)
Lieferant	Artikelbezeichnung und/oder Dienstleistungen (inkl. Materialzusammensetzung, Biobaumwolle und recyceltes Material erwähnen, Art der Ausrüstung) bzw. Chemikalien im Falle ECO PASSPORT zertifizierter Chemikalien. Benennung wo immer möglich: für Leder nach DIN EN 15987; für textile Materialien nach DIN 60001-1 und EU Verordnung 1007/2011 oder FTC Regeln	Zertifikatsnumm er	Ende der Laufzeit	Produktklasse	Zertifizierung gemäß Anhang (4 oder 6?)



Copies of all OEKO-TEX® certificates mentioned above as well as proof of business relation (invoice/delivery slips) must be enclosed herewith, pay attention to the period of validity!

[Load additional empty pages / Lade zusätzliche leere Seiten](#)

Kopien sämtlicher oben aufgeführten OEKO-TEX® Zertifikate sowie Nachweis der Geschäftsbeziehung (Rechnung/Lieferscheine) beilegen und auf Befristungsdauer achten!